
 

 

 
ЗАПИСНИК 

са састанка Управног одбора 
одржаног 12. октобра 2021. 

 
  
Састанак Управног одбора удружења СРПСКИ КРИВАК, одржан је  електронски 12. октобра 2021. године, са 
почетком у 18:00. 
 
Присутни: 
 

1. проф.др Зорица Богдановић, заменик председника УО СК 
2. проф.др Петар Кочовић, председник Пословног клуба 
3. проф.др Радмило Рончевић, председник Лекарског клуба 
4. проф.др Бранислав Јованић, председник Научног клуба 
5. Милован Матијевић, председник Техничко-технолошког клуба 

 
Осим чланова УО, састанку су присуствовали: 
 

1. проф.др Божидар Раденковић, председник Скупштине СК 
 

 
Састанак је водила: проф.др Зорица Богдановић, заменик председник УО СК. 

 
 

Дневни ред: 
 

1. Усвајање записника са претходног састанка 
2. Пријем нових чланова 

a. проф.др Веско Драшковић, предлагачи: Миодраг Кастратовић, проф.др Вишеслав Крсмановић 
и Бата Ђорђевић  

3. Додела годишње награде Српски Кривак 2021 
4. Организација прославе Дана српско-руског братства 
5. Разно 

 
 

 

Тачка 1.   

Записник је условно усвојен. Чланови УО ће погледати записник на сајту и доставити предлоге за измене, 
уколико их има. 
 
Тачка 2. 
 
Предлог новог члана је једногласно усвојен. 
 
Тачка 3. 
 



 

 

Милован Матијевић, председник жирија за доделу награде Српски Кривак предложио је да жири ради у истом 
саставу као и претходне две године: 

1. Милован Матијевић, председник 
2. Миодраг Марић, заменик председника 
3. Драган Раденовић, члан 
4. Петар Кочовић, члан 
5. Зорица Богдановић, члан 
6. Ивана Миленковић, члан 
7. Живорад Николић, члан 
8. Бранко Станковић, члан 

 
Проф.др Радмило Рончевић није подржао предлог да Живорад Николић буде члан жирија. 
После дискусије, предлог је усвојен са једним гласом против. 
 
Рад жирија ће бити организован онлајн. 
  
Милован Матијевић је предложио оквирни календар за рад Жирија. Процес жирирања се планира у три 
састанка, почев од средине октобра. Планира се да се жирирање заврши крајем новембра. 
 
О термину и начину доделе награде ће Управни одбор одлучивати накнадно. 
 
 
Тачка 4. 
 
Проф.др Божидар Раденковић је предложио да се донесе одлука да се Дан српско-руског братства обележи 
полагањем венца на споменик Цару Николају. Уколико буде могућности, у договору са Руским домом ће се 
организовати свечана академија. 
 
Предлог је једногласно усвојен. 
 
 
Тачка 5. 
 
Под тачком разно, чланови Управног одбора анализирају су актуелне услове живота и рада у условима 
пандемије. 
 
 
Записник сачинила 
Зорица Богдановић 
с.р. 


